
 

 

 
 

 
 
 
Artikel 40 vragen RvO over Toegankelijkheid openbare ruimte. 
 
 
Dordrecht moet een stad zijn waarin iedereen mee kan doen. Daarom is het belangrijk dat onze 
stad toegankelijk is voor mensen die minder goed ter been zijn en lopen met een rollator, of 
gebruik maken van een rolstoel of scootmobiel. Hiervoor zijn op- en afritjes in de stoepen 
essentieel. Helaas gaat dit niet altijd goed. Op de Engelenburgerbrug, die vorig jaar volledig 
vernieuwd is, een ingreep die miljoenen heeft gekost,  kan je aan de kant van de Grote Kerk wel 
de stoep op, maar er aan allebei de andere kanten niet af. De ene kant eindigt in een stoeprand, 
de andere kant in het Terras van Finns, en als je daar met moeite omheen gaat eindig je in een 
opstaande rand  waardoor het afritje onbereikbaar is.  Op de Overkampweg is laatst een oprit 
gemaakt, maar aan de andere kant geen afrit. Waardoor er geen andere optie is dan terug te 
keren naar de oprit waar men het trottoir betreden heeft.  Hierdoor kunnen mensen die deze 
voorziening nodig hebben, niet altijd gebruik maken van het trottoir, wat tot gevaarlijke situaties 
kan leiden als iemand met een rollator, of met een langzaam rijdende rolstoel op een drukke weg 
moet gaan lopen/rijden.  
 
Dit leidt bij de fractie GroenLinks  tot de volgende vragen: 

1. Is de wethouder het met ons eens dat op en afritjes in de fysieke ruimte voor een groep 
mensen essentieel zijn om zich te kunnen verplaatsen door onze stad?  

2. Wij zijn van mening dat als er wegenbouw gepleegd wordt dat in de plannen de juiste op-
en afritjes meegenomen dienen te worden. Deelt het college deze mening met ons? Zo 
nee, waarom niet? 

3. Op sommige plekken ontbreken er nog op- en afritjes. Wij zijn van mening dat als een weg 
toch open ligt voor werkzaamheden, dat er dan gelijk op- en afritjes toegevoegd kunnen 
worden. Deelt het college deze mening met ons? Zo nee, waarom niet?  

4. Ontbrekende op-en afritten kunnen nu gemeld worden via Fixi. Wij zijn van mening dat dit 
soort meldingen belangrijk zijn omdat het bijdraagt aan de toegankelijkheid van onze stad 
en bij kan dragen aan een snelle oplossing voor ontoegankelijke punten in de openbare 
ruimte.  Is de wethouder ervan op de hoogte dat de afhandeling van dit soort meldingen 
vaak maanden duurt, en wat kan de wethouder hier aan doen om dit te versnellen? 
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